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KLIMATARBETE EFTER VALET 

  

Det just avslutade valet innebär nya majoriteter och nya prioriteringar. Det 
faktum att Sveriges Riksdag kommer att styras av en konstellation och 
Stockholms Stad av en annan kan ytterligare komplicera läget.  

  

Inför budgetarbetet är det därför viktigt att veta 

  

A: Vad av pågående klimatarbete är inte färdigt till årsskiftet och därmed 
beroende av fortsatt finansiering därefter; 

  

B: Hur stor del av finansieringen är direkt eller indirekt statlig, och hur mycket 
kommunen kan styra den delen; 

  

C: Huruvida stadsdelen redan har förhandsbesked om prioriteringar för nästa år 
vad gäller klimatarbete? 

  


